

2020 年林岛第 7 届诺贝尔奖获得者大会参会者选拔原则

(经济学)

申请资格:

中国境内单位在读中国籍优秀博士研究生（博士二年级结束前，硕博连读和直博生三年级结束前）。

选拔要求:

1. 对科学研究有浓厚兴趣，愿意从事科研工作；
2. 有强烈愿望参与国际合作特别是去德国大学或研究所做科研；
3. 具备扎实的专业基础知识，同时应具备自然科学常识；
4. 属于班级最优秀的 5%；
5. 英语流利，能积极参与国际学术讨论；
6. 已在专业杂志发表自己的科研文章(最好以第一作者身份)，或曾在国际学术会议上做报告介绍过自己的科研工作；
7. 有导师或国际知名科学家的推荐信；
8. 出访时未完成博士毕业论文，未取得固定职位（已获教职者不能参与选拔）；
9. 未曾参加过林岛诺贝尔奖获得者大会；
10. 年龄不超过 32 岁（1988 年 8 月 25 日后出生）。

Selection Criteria 2020 for the 7th Lindau Nobel Laureate Meeting (Economics)

These young participants will be recruited among Chinese doctoral students within Chinese domestic institutions (Before the end of the second year of Doctor, or before the end of the third year of Direct PhD / Successive Master-doctor Program).

The following standards and criteria have been defined for their selection:

All nominated participants shall

1. show a genuine interest and engagement in science and research,
2. receive very strong support of their application by their academic advisor and/or by an internationally renowned scientist, who knows the applicant well,
3. show a noble aspiration to participate in international research cooperation, particularly in Germany universities and institutes,
4. belong to the top 5 percent of their class,
5. be fluent in English and prepared to actively participate in discussions with laureates and young scientists,
6. already have published papers in scientific journals (First Author an asset), and/or have made reports in international academic conferences,
7. a detailed letter of recommendation is indispensable for the application,
8. not already have completed doctoral thesis, not already have a permanent position (for this, the professional/employment status must be clearly indicated),
9. not have participated in a previous Lindau Meeting,
10. be not older than 32 years of age at the date of the meeting with exceptions for special cases (after August 25, 1988).